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Aihe: Dno Tre: 265/10.03.02/2022 Kalevan baanan suunnitelma

Luokat: Vihreä luokka

Hei,

Kommentteja aihe-kentässä mainittuun suunnitelmaan:

- Miten kaupunki katsoo tarpeelliseksi rakentaa uusiksi hyväkuntoisen, riittävän leveän, yhdistetyn kevyen liikenteen
väylän Nekalantien varrella? Tiehän uudistettiin vain muutama vuosi sitten.
- Hervannan ja Kalevan baanan välikaistaleella Välivainion kohdalla sijaitsee asunto-osakeyhtiö, jonka tontin rajalle
sekä etelä- että pohjoispuolelle rakennetaan baana. Hervannan baanan puolella yhtiö on jo joutunut tekemään
hankintoja näköesteiden muodossa. Miten kaupunki perustelee sen, että näin tiiviisti tarvitaan miljoonien tiet
muutamia sähköpyöräilijöitä ja koiranulkoiluttajia varten? Aiemmat tiethän toimivat vallan mainiosti.
- Millaisia suunnitelmia kaupungilla on kaavaillun Kalevan baanan (Nekalantien) puolelella Steiner-koulun ja
viereisen As Oy:n liittymän hoidosta? Tienpätkä kuuluu jo nyt kaupungille, mutta kaupunki ei sitä nytkään auraa. Jos
liittymä laajenee hankkeen suunnitelmien mukaan, kaupunki varmaan ottaa myös hoitovastuun?

Ystävällisin terveisin




